
Skolebestyrelsesmøde den 12. oktober 2022 
 

Tidspunkt: Kl. 19.00 til 21.00 
 

Deltagere Forældrerepræsentanter: Anny Birgitte Kristensen, Charlotte Langerskov, Amal Beydas, 

Jesper Bjørn Bak, Per Bregner Carlsen, Christian Christiansen og Annemette Wullum. 
  

 Medarbejderrepræsentanter: Hanne Mortensen og Helle Holm 
  

Elevrådsrepræsentanter:  
 

Ledelsen: Lars Kirk (skoleleder) 
  

Afbud: Per Bregner Carlsen 
 

Mødeleder: Jesper Bjørn Bak 

Referent: Lars Kirk 
 

Emne Bemærkninger  
1. Godkendelse af ref. fra 

mødet den 20. 

september 

Godkendt. 19.00-

19.05 

2. Elevrådet Vil gerne fortsætte traditioner fra de senere år, fx juletur og 

julefrokost. Vil gerne prøve at skabe mere fællesskab på 

årgangene med forskellige arrangementer, fx VM-landskamp på 

storskærm og frikvarters-turneringer i skiftende sportsgrene. 

Spørgsmål om bedre lyd til Caféen. 

Rydder op i spillene i caféen. Kunne godt prale af Caféen på 

Facebook/hjemmeside. Elevrådet laver et skilt om at passe på 

spillene – beregnet til når Caféen udlånes til fx 

klassearrangementer. 

 

Efter elevrådets exit havde vi en drøftelse af muligheden for at 

bygge flere traditioner op, som ligger fast på forskellige 

trin/årgange, det kunne fx være lanciers, folkedans, julefrokost, 

skoleskak, etc. 

 

19.05-

19.20 

3. Økonomisk struktur og 

aktuel status 

Prisstigninger påvirker også Aakjærskolens budget, og vil 

medføre en overskridelse, lige som idrætsklasserne fortsat 

belaster budgettet. 

Vi har haft et fordoblet vandforbrug i 2021, hvilket har givet en 

stor ekstraregning. Vi prøver at sammenholde med 

forsikringssager på vandskader sidste år. 

 

19.20-

19.35 

4. Aakjærskolen og 

integration i midtbyen 

Budget 2023 forventes offentliggjort i dag! 

Lars beder om en tilkendegivelse af, hvilke – hvis nogen – af 

vores anlægsmæssige udvidelsesforslag, vi kan forvente 

indeholdt i skolerenoveringspuljen på 1,2 mio. 

Henvendelse om særlig tildeling til fx 10 timer pr. uge i en 

kommende viceskolelederstilling til integrationsarbejde. 

 

19.35-

19.55 

5. Skolestrukturprocessen Den må nu betragtes som afsluttet. 

Det skaffer ikke de nødvendige midler til området, og til 

gengæld har man nu i to omgange brugt store summer på 

eksterne konsulentbureauer. 

Bestyrelsen ønsker at markere utilfredshed med mangel på 

rettidig omhu. Jesper tager kontakt til nogle af de andre 

bestyrelsesformænd. De fremgår på skive.dk 

 

19.55-

20.15 



6. Rekruttering af ny 

viceskoleleder 

Drøftelse af proces, profil og nedsættelse af ansættelsesudvalg. 

Lars orienterede om personalemæssige overvejelser samt egne 

ønsker til profilen. 

Af flere grunde er det en god ide at gå efter ansættelse pr. 1/2-

23 isf. 1/1-23. 

Bestyrelsen drøftede bl.a.: 

• Pædagogisk/didaktisk ledelse i et større perspektiv 

• Personalepleje 

• Branding/kommunikation/forældrekontakt 

• Vikartimer som en af de mulige opgaver ud over ledelse 

– giver kendskab, relationer til elever og vil være en stor 

hjælp i hverdagen 

 

Per og Jesper er valgt som bestyrelsens repræsentanter i et 

ansættelsesudvalg. Lars indkalder udvalget til et møde efter 

næste bestyrelsesmøde. 

 

20.15-

20.40 

7. Meddelelser 

(Orienteringspunkt). 

Ny selvforståelse – langsigtet plan og forsøg på sammenhæng 

mellem Udviklingsdialog og personaleaften med denne 

overskrift til foråret (herunder gerne traditioner, som kan 

udvikle sig op gennem årgangene og årshjul). 

 

20.40-

20.50 

8. Evt.  20.50-

21.00 

9. Kommende møder 17-11-2022: 

Faste punkter +: 

Lejrskoler (Muligvis uaktuelt, da der afholdes et møde inden). 

Anledningen til dette punkt er, at nuværende 8. (og 9.) årgang 

ikke kom på lejrskole i 6. kl pga. corona. Det har pga. den 

økonomiske situation ikke været muligt at erstatte med en ny 

lejrskole, men det drøftes på et møde med forældrerådene for 8., 

om vi med frivillig indsats og eksisterende kommunale tilbud 

kan stable noget andet på benene. 

 

 

 

 

Referatet godkendt: 

 

 

_____________________________ _______________________________ 

Per Bregner Carlsen Amal Beydas 

 

 

_____________________________ _______________________________ 

Annemette Wullum Anny Birgitte Kristensen 

 

 

_____________________________ _______________________________ 

Christian Christiansen. Charlotte Langerskov 

 

 

_____________________________ _______________________________ 

Jesper Bjørn Bak. Helle Holm, medarbejderrep. 

 

 

_____________________________  



Hanne Mortensen, medarbejderrep.  

 

 

 

Referatet læst: 

 

 

_____________________________ 

Lars Kirk, skoleleder 
 

 
Kommende bestyrelsesmøder: 
17. november 
12. december 
7. februar 
22. marts 
20. april 
15. maj 
14. juni 

 


